
 Lørdag den 5. marts 2022 kl. 16 i Foreningshuset, Bispehøjen 2, 4300 Holbæk (efter crossløb) 

 Hermed indkaldes jf. vedtægternes § 8 til ordinær generalforsamling i Atletikforeningen Fremad Holbæk. 

 På generalforsamlingen behandles jf. vedtægternes § 8 følgende punkter: 

 Dagsorden 
 1. Valg af dirigent: 

 Mike Andersen er foreslået 

 Mike Andersen er valgt 

 Else Overgaard er Valgt til referent 

 2. Beretning for det forløbne år: 

 Beretning for 2021 i Fremad Holbæk 

 2021 blev endnu et mageløst år, som kaldte på vilje til omstilling og tilpasning. 
 Vi lagde ud med virtuel træning sammen og hver for sig, samt træning 
 udenfor i mindre grupper. Henover foråret og sommeren lettede coronaen 
 midlertidigt, og der kom også mere gang i atletikaktiviteterne med træning og 
 stævner. Opstarten med udendørstræningen blev ikke bare en træningsstart 
 men også et glædeligt gensyn mellem mange, som ikke havde set hinanden  
 under nedlukningen. Opstarten bød også på tre nye ungdomstrænere - Mette 
 Thornbjerg, Gitte Abildgaard og Silje, som sammen med Jason og Laura 
 skulle styre de yngste. Det gør de stadig, og det gør de godt! Det skal vi være 
 glade for som forening, og vil gerne takke jer for jeres indsats.  

 På stævnefronten kom der også gang igen henover sommeren, selvom 
 restriktioner og corona gjorde, at tingene blev lidt anderledes. Der er blevet 
 trænet flittigt, og det har også vist i flotte præstationer blandt unge og knap så 
 unge.  

 Vores forhold i Sportsbyen er vi stort set også kommet i mål med - indtil vi 
 finder på andre og nye ideer. Vi har samlet hække, Mike og Niels har fået styr 
 på på den anderledes opsætning af tidtagningsanlæg mv., og der er vist 
 ingen undskyldninger for ikke at arrangere stævner længere.  



 2021 blev også mit sidste år som formand for Fremad. Jeg blev valgt ind som 
 formand i 2015, og har været så ufattelig heldig at opleve seks  år sammen i 
 denne her forunderlige sammenhæng, som en frivillig forening er. Jeg vil på 
 ingen måde have været de år foruden, da de har betydet mega meget for mig 
 personligt. Uanset at atletik er en sport præget af individualister, så har jeg 
 oplevet et sammenhold, som jeg ikke tror, at jeg har oplevet andre steder. 
 Som noget helt særligt står vores ture til og med vores italienske 
 venskabsklub, som er blevet sat på stand by af corona.  
 Jeg vil stadig være aktiv i klubben, men det er på tide at give depechen 
 videre. Jeg er trods alt stadig kun en halvgammel motionist, og det er på tide 
 med friske kræfter på den næste runde! 

 3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse, samt økonomisk målsætning og budget 
 for det kommende år: 

 Helle fremlægger regnskab til godkendelse 

 Regnskabet er godkendt 

 Helle fremlægger budget 

 Budget er vedtaget 

 4. Indkomne forslag: 

 Ingen indkomne foreslag 

 5. Valg af formand (1 år) 
 Rasmus Brandt Jensen modtager ikke genvalg: 

 Else Overgaard er foreslået 

 Else Overgaard er valgt 

 6. Valg af kasserer (2 år) 
 Helle Schultz er ikke på valg før 2023: 

 7. Valg af næstformand 
 Hanne Abildgaard modtager ikke genvalg: 

 Jason Overgaard melder sig 

 Jason Overgaard er valgt 



 8. Valg af ungdomsrepræsentanter ( 2 år - lige år) 
 Jason Overgaard modtager ikke genvalg (stiller op til anden post): 

 Laura Helmer er foreslået 

 Laura Helmer er valgt 

 9. Valg af et 1 menigt bestyrelsesmedlem (2 år) 
 a. Søren Helmer modtager genvalg: 

 Søren Helmer er Valgt for 2 år 

 Klaus Jensen  er valgt for 1 år 

 Silje Ingemann Kristensen er valgt for 2 år 

 Gitte Abildgaard Kofoed er valgt for 1 år 

 10. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen: 

 Mike Andersen er valgt 

 Rasmus Brandt Jensen  er valgt 

 11. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant: 

 Revisor: 

 Karina Helmer er valgt 

 Majbrit Bülow er valgt 

 Revisorsuppleant: 

 Jacob Bauchke 

 12. Eventuelt: 

 Kastegården er ikke ok 

 Der drøftes muligheder for hvordan den udbedres 



 Bestyrelsen består nu af: 

 Formand: Else Overgaard - 1 år 

 Næstformand: Jason Overgaard - 2 år 

 Kasserer: Helle Schultz - 1 år 

 Ungdomsrepræsentant: Laura Helmer - 2 år 

 Medlem: Silje Ingemann Kristensen - 2 år 

 Medlem: Klaus Jensen - 1 år 

 Medlem: Søren Helmer - 2 år 

 Medlem: Gitte Abildgaard Kofoed - 1 år 

 Suppleanter: 

 Mike Andersen 

 Rasmus Brandt Jensen 


